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PROTOKÓŁ nr 5.2019 

z obrad V Nadzwyczajnej Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 10 stycznia 2019r. 

(czwartek) godz. 14:00, w Sali Narad Rady Miejskiej  w Radłowie 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Paweł Jachimek                       Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Wiesław Głowa            Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

4. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

6. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

7. Pan Krzysztof Jasek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pani Justyna Kopacz      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

9. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

11. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Marcin Małek       Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Kamil Kurzawski                                 Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

14. Pan Wojciech Kozioł     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

15. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Sołtysi Gminy Radłów: 

1. Pan Józef Sikoń                Sołtys wsi Brzeźnica 

2. Pan Jerzy Chrobak             Sołtys wsi Glów 

3. Pani Lucyna Wódka           Sołtys wsi Marcinkowice  

4. Pan Jan Miśtak            Sołtys wsi Niwka 

5. Pan Eugeniusz Biś           Sołtys wsi Przybysławice 

6. Pan Kazimierz Urbanek       Przewodniczący Zarządu Osiedla Radłów   

7. Pani Zofia Klich                                                                                   Sołtys wsi Sanoka 

8. Pan Adam Radamski            Sołtys Wsi Siedlec 

9. Pan Jerzy Pajdo                  Sołtys wsi Wał-Ruda 

10. Pani Agata Kusior       Sołtys wsi Wola Radłowska 

11. Pani Stanisława Klag         Sołtys wsi Zabawa 
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12. Pan Janusz Dybisz                                                                Sołtys wsi Zdrochec 

13. Pan Kazimierz Sarnecki    Sołtys wsi Biskupice Radłowskie 

14. Pan Adam Wójtowicz    ` Sołtys wsi Łęka Siedlecka 

 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pan  Józef Aleksander                        Skarbnik Gminy 

4. Pan Adrian Dębosz                           Radca Prawny 

5. Pan Franciszek Kądziela        Inspektor UM w Radłowie 

6. Pani Katarzyna Czuj         Inspektor UM w Radłowie 

7. Pan Grzegorz Kuczek               Prezes Conteko 

Ad. 1. 

 

Posiedzenie V Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził przewodniczący Pan 

Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do odczytania porządku obrad: 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia                               

21 grudnia 2018 r.   

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru metody ustalania  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty 

b) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami   komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy  
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5. Wolne wnioski i zakończenie V Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad: 

Głosowanie za: 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 15 radnych 

 

Ad. 3. 

 

 Pan Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: Przyjęcie protokołu z obrad IV 

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 21 grudnia 2018 r.   

Pan Żurowski  zawnioskował, aby przyjąć protokół z obrad IV Sesji Rady Miejskiej w 

Radłowie z dnia 21 grudnia 2018 r.  bez czytania 

Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

protokołu.  

Głosowanie za 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad IV 

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 21 grudnia 2018 r.   

 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad 4. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 

 

a) wyboru metody ustalania  opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty  

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o zabranie głosu i rozpoczęcie dyskusji. 
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Pan Kurzawski zaproponował nie podejmowanie tych dwóch uchwał. Zaproponował 

pozostawienie dotychczasowego systemu. 

Pan Kurzawski powiedział, że jeżeli Rada może obniżać to również może podwyższać. 

Powiedział również, że w metodzie kalkulacji 5+ gmina ma bardzo duży deficyt 

Pan Kądziela stwierdził, że również ma rodzinę 6-cio osobową i jego ta podwyżka również 

będzie dotyczyć 

Pan Kurzawski powiedział, że jest za rozwiązaniem aby gmina dopłaciła 100 tysięcy złotych 

przez rok 2019 i nie podnosić opłaty aby nie obciążać mieszkańców. 

Pan Kądziela wyjaśnił, że rozumie obawy Państwa Radnych o społeczeństwo ale gmina nie 

ma innego wyjścia. 

Pan Jachimek wyjaśnił, że mamy tylko jednego oferenta. Taka opłata jest sprawiedliwa. Pan 

Jachimek wysłuchał wyjaśnień Prezesa Kuczka i przyznaje mu rację. 

Pan Kapera powiedział, że jest wniosek Pana Kurzawskiego, który należy przegłosować. 

Stwierdził również, że może Rada podnieść cenę do 17 złotych i zakupić za nadwyżkę kosze 

na śmieci. 

Pan Kuczek wyjaśnił sytuację z koszami, że obecnie ich kosze są rozstawione na terenie całej 

gminy. 

Głosowanie wniosku Pana Kurzawskiego. 

Kto jest za przyjęciem wniosku 

Za: 3 radnych, Przeciw 12 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 

Za 12 radnych, przeciw 3 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr V/26/19 

 

b)  wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami   

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na której 

zamieszkują mieszkańcy  

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr V/27/19 
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Ad. 5 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski i zakończenie V  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Kapera zaproponował nałożenie odpowiedzialności karnej za nieprawdziwe podawanie 

liczby domowników 

Pan Burmistrz zabrał głos wyjaśniając, że chciał aby ceny za odbiór odpadów komunalnych 

pozostały na niezmienionym poziomie jednak stało się inaczej. Na taką sytuację ma wpływ 

rynek. 

Pan Armatys wyjaśnił, że odśnieżanie jest na bardzo wysokim poziomie jak nigdy dotąd 

Pan Kurzawski zapytał co to za zainteresowanie jest Ochotniczymi Strażami Pożarnymi na 

terenie gminy, czy są przewidziane jakieś działania. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że to radni złożyli wniosek o inwentaryzację Ochotniczych Straży 

Pożarnych na terenie gminy Radłów. Radni chcą się przyjrzeć jednostkom, jak działają i czy 

wszystko jest w porządku. 

Pan Chrobak zaprosił na zebranie OSP Glów na dzień 9 lutego 2019 roku na godzinę 18.00. 

Pan Biś zapytał, kto jest odpowiedzialny za odśnieżanie chodników w Radłowie, bo są nie 

odśnieżone i w razie czego to mieszkańcy Przybysławic przyjadą i je odśnieżą. 

Pan Miśtak zapytał co z przystankami i sportem w miejscowości Niwka. 

Pan Burmistrz powiedział, że gmina daje środki finansowe na sport dla młodych. Wspiera 

akademię sportu. Gmina ma inwestować w młodzież a nie w dorosłych.  

Pan Dybisz zaproponował aby radni zabrali ze sobą sołtysów na inwentaryzację w OSP na 

terenie gminy. 

Pan Sarnecki zapytał, kto będzie roznosił deklaracje na odpady komunalne. 

Pan Armatys odparł, że na pewno deklaracje dotrą do mieszkańców w sposób skuteczny. 

Pan Chrobak poprosił o lepsze utrzymanie zimowe ulicy Glowskiej, ponieważ jest bardzo 

niebezpiecznie na wale gdy jest nie odśnieżony. 
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Pan Kapera zapytał co z błoniem w Przybysławicach 

Pan Burmistrz odpowiedział, że jedna działka o powierzchni 38 ha została wydzierżawiona za 

75 tysięcy złotych przez Pana z Otfinowa. Druga działka została wydzierżawiona za 15 

tysięcy złotych. Pan Burmistrz powiedział, że to był dobry kierunek bo znaczne środki będą 

dla sołectwa. 

Pan Jachimek zaprosił wszystkich na koncert kolęd podczas którego będą zbierane datki na 

Kubusia Białego z Woli Radłowskiej. 

Pan Biś zapytał, czy pieniądze z dzierżaw będą dla wsi czy też dla gminy. 

 

Pan Przewodniczący zakończył obrady V Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

 

 

 

 

 

 

Protokolant                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

                                                                                                                                          

Agnieszka Pochroń                                                                           Piotr Kapera  


